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REPUBLIKA HRVATSKA 
SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA 
GRAD SPLIT 
GRADSKO VIJEĆE 
 
KLASA: 023-01/16-01/13 
URBROJ: 2181/01-09-02/05-16-34 

Split, 14. listopada 2016. godine 

 

Z A P I S N I K 

sa 35. sjednice Gradskoga vijeća Grada Splita, 

održane 14. listopada  2016. godine 

u zgradi Grada Splita, Branimirova obala 17 u Splitu 

(O sjednici postoji tonski zapis) 

Početak u 09,15 sati. 

Sjednici je predsjedavao predsjednik  Gradskoga vijeća Boris Ćurković. 

Nakon otvaranja sjednice, predsjedatelj je utvrdio da je na istoj nazočno 31 od 35 

vijećnika u Gradskome vijeću. 

 

Nazočni vijećnici: 

 

1. Tomislav Alujević Grgas    
2. Zdeslav Benzon     
3. Milan Blaževski     
4. Vojko Božulić      
5. Gojko Čepo 
6. Stanislav Čudina     
7. Damir Ćosić      
8. Boris Ćurković     
9. Dražen Delić 
10. Daša Dragnić 
11. Maja Dvornik 
12. Tomislav Gojo     
13. Srđan Gjurković 
14. Ivica Grubišić     
15. Vjekoslav Ivanišević 
16. Hrvoje Marušić     
17. Danira Matošić Matičević 
18. Marija Mladineo Nikolić 
19. Igor Mladinić      
20. Luka Podrug 
21. Jakov Prkić 
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22. Tomislav Prljević 
23. Marijana Puljak     
24. Ante Restović 
25. Marijo Sičić  
26. Duje Sučić      
27. Goran Sučić 
28. Jure Šundov 
29. Damir Vidošević     
30. Ljubica Vrdoljak  
31. Ante Zoričić 

 

Odsutni: Željko Kerum, Petar Škorić, Slavica Bartulović Barač i Ivan Banović. 

 Sjednici su bili nazočni:gradonačelnik Ivo Baldasar, zamjenici gradonačelnika Aida 

Batarelo i Goran Kovačević te predstavnici sredstava priopćavanja i ostali koji su pozvani na 

sjednicu. 

Sjednica je nastavljena sa 30. točkom dnevnog reda koja glasi: 

Ad 30. Prijedlog za imenovanje ravnatelja Prirodoslovnog muzeja i zoološkog 
vrta Split 
Uvodno obrazloženje dao je pročelnik Službe za kulturu, umjetnost i staru gradsku jezgru 
Siniša Kuko. 

U raspravi su sudjelovali: Daša Dragnić, Zdeslav Benzon, Jure Šundov, Vjekoslav 
Ivanišević i pročelnik Službe za kulturu, umjetnost i staru gradsku jezgru Siniša Kuko. 

Nakon zaključenja rasprave, jednoglasno je(24 „za“ od 24) doneseno Rješenje o 
imenovanju ravnatelja Prirodoslovnog muzeja i zoološkog vrta Split. 

 

Ad 31. Prijedlog rješenja o razrješenju predsjednice Komisije za imena ulica i 
trgova i za spomenike 
Uvodno obrazloženje dao je predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Milan Blaževski. 

U raspravi su sudjelovali: Daša Dragnić, Tomislav Alujević Grgas, Hrvoje Marušić. 
Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova (26 „za“ i 1 „uzdržan“od 27) 

doneseno Rješenje o razrješenju predsjednice Komisije za imena ulica i trgova i za 
spomenike. 

 
31.1. Prijedlog rješenja o razrješenju i izboru članova//ica Komisije za imena ulica i 
trgova i za spomenike 

Uvodno obrazloženje dao je predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Milan 
Blaževski. 

U raspravi su sudjelovali: Daša Dragnić, Tomislav Gojo, Goran Sučić, Jakov Prkić, 
Ante Restović, Gojko Čepo i Hrvoje Marušić. 

Vijećnica Daša Dragnić predložila je da Odbor za izbor i imenovanja za narednu 
sjednicu Gradskoga vijeća pripremi Prijedlog rješenja o imenovanju članova Komisije za 
imena ulica i trgova i za spomenike kojim će  rješenjem biti popunjena navedena Komisija. 
Prijedlog sa 2 glasa „za“ od 28 nije usvojen.  

 
Vijećnik Tomislav Gojo izvijestio je predsjednika Gradskoga vijeća da je prof.dr.sc. 

Matko Marušić odustao od kandidature za člana Komisije za imena ulica i trgova i za 
spomenike.  

Slijedom navedenog  predsjedatelj  je prof.dr.sc. Matka Marušića izuzeo prilikom 
glasanja iz Prijedloga rješenja o razrješenju i izboru članova//ica Komisije za imena ulica i 
trgova i za spomenike. 
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Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova (21 „za“, 4 „protiv“ i 3 „uzdržana“od 
28) doneseno Rješenje o razrješenju i izboru članova//ica Komisije za imena ulica i 
trgova i za spomenike. 

 
Ad 32. Prijedlog rješenja o razrješenju i imenovanju članova Kazališnog vijeća 

Hrvatskog narodnog kazališta u Splitu 
Uvodno obrazloženje dao je predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Milan Blaževski. 

Potom je, bez rasprave, većinom glasova (15 „za“, 1 „protiv“  i 8 „uzdržana“od 24) 
doneseno Rješenje o razrješenju i imenovanju članova Kazališnog vijeća Hrvatskog 
narodnog kazališta u Splitu. 
 

Ad 33. Prijedlog zaključka o dopuni Zaključka o postavljanju spomenika 
velikanima splitske i hrvatske povijesti i ostalih spomenika u Splitu 
Uvodno obrazloženje dao je predsjednik Komisije za imena ulica trgova i za spomenike 
Tomislav Alujević Grgas. 

U raspravi su sudjelovali: Zdeslav Benzon, Maja Dvornik, Luka Podrug, Tomislav 
Alujević Grgas, Jure Šundov, Danira Matošić Matičević.  

Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova (24 „za“ i 2 „uzdržana“od 26) 
donesen Zaključak o dopuni Zaključka o postavljanju spomenika velikanima splitske i 
hrvatske povijesti i ostalih spomenika u Splitu. 

 
Ad 34. Prijedlog rješenja o odobrenju postavljanja spomenika – „Spomen i 

želja“ – na Kašjunima u Splitu  
Uvodno obrazloženje dao je predsjednik Komisije za imena ulica trgova i za 

spomenike Tomislav Alujević Grgas. 

U raspravi su sudjelovali: Jakov Prkić, Goran Sučić, Luka Podrug, Gojko Čepo i 
Hrvoje Marušić. 

Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova (15 „za“ i 3 „uzdržana“od 18) 
doneseno Rješenje o odobrenju postavljanja spomenika – „Spomen i želja“ – na 
Kašjunima u Splitu.  

Ad 35. Prijedlog rješenja o određivanju imena ulice na predjelu Mejaši u Splitu 
- 158. brigade Hrvatske vojske 

Uvodno obrazloženje dao je predsjednik Komisije za imena ulica trgova i za 
spomenike Tomislav Alujević Grgas. 

U raspravi su sudjelovali:Jakov Prkić, Maja Dvornik, Luka Podrug i Milan Blaževski.  

Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova (22 „za“ i 1 „uzdržan“od 23) 
doneseno Rješenje o određivanju imena ulice na predjelu Mejaši u Splitu - 158. brigade 
Hrvatske vojske. 

 
Ad 36. Prijedlog rješenja o određivanju imena ulice na predjelu Mejaši u Splitu 

- 6. domobranske pukovnije  
Uvodno obrazloženje dao je predsjednik Komisije za imena ulica trgova i za spomenike 
Tomislav Alujević Grgas. 

Potom je, bez rasprave, većinom  glasova (22 „za“ i 1 „uzdržan“od 23) doneseno  
Rješenje o određivanju imena ulice na predjelu Mejaši u Splitu - 6. domobranske 
pukovnije.  
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Ad 37. Prijedlog rješenja o formiranju trga u Splitu i obilježavanja imenom 
svete Terezije Avilske 
Uvodno obrazloženje dao je predsjednik Komisije za imena ulica trgova i za spomenike 
Tomislav Alujević Grgas. 

Potom je, bez rasprave, većinom  glasova (22 „za“ i 1 „uzdržan“od 23) doneseno  
Rješenje o formiranju trga u Splitu i obilježavanja imenom svete Terezije Avilske. 

 

Ad 38. Davanje prethodne suglasnosti na Prijedlog statuta Muzeja grada Splita 

Uvodno obrazloženje dala je predsjednica Muzejskog vijeća Muzeja Grada Splita Tajma 

Rismondo Čalo.  

U raspravi je sudjelovala: Daša Dragnić. 
Potom je, većinom  glasova (24 „za“ i 1 „uzdržan“od 25) donesen Zaključak o 

davanju  prethodne suglasnosti na Prijedlog statuta Muzeja grada Splita. 
 
Ad 39. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti na Statut Centra za 

profesionalnu rehabilitaciju Split 
Uvodno obrazloženje dala je predsjednica Upravnog vijeća Centra za profesionalnu 
rehabilitaciju Split Aida Batarelo. 
 U raspravi su sudjelovali: Daša Dragnić i viša savjetnica gradonačelnika za socijalnu skrb i 
zdravstvenu zaštitu Nina Miličević. 
Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova (25 „za“ i 1 „uzdržan“od 26) usvojena 
Odluka o davanju suglasnosti na Statut Centra za profesionalnu rehabilitaciju Split. 

 
Ad 40. Program rada Savjeta mladih Grada Splita za 2017. godinu  

Uvodno obrazloženje dala je predsjednica Savjeta mladih Antonia Kuzmanić. 
U raspravi su sudjelovali: Daša Dragnić, Zdeslav Benzon, Srđan Gjurković, Ante 

Zoričić i predsjednica Savjeta mladih Antonia Kuzmanić. 
Nakon zaključenja rasprave, jednoglasno je(25 „za“ od 25) usvojen Program rada 

Savjeta mladih Grada Splita za 2017. godinu. 
 
Ad 41. Izvješće o radu  Povjerenstva za izradu nacrta prijedloga Plana 

upravljanja povijesnom jezgrom Splita i Plana upravljanja podrumima Dioklecijanove 
palače 
Uvodno obrazloženje dao je zamjenik gradonačelnika Goran Kovačević. 

U raspravi su sudjelovali: Maja Dvornik,  Daša Dragnić, Zdeslav Benzon, Marijana 
Puljak i zamjenik gradonačelnika Goran Kovačević. 

Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova (21 „za“ i 8 „uzdržano“od 29)  
usvojeno Izvješće o radu  Povjerenstva za izradu nacrta prijedloga Plana upravljanja 
povijesnom jezgrom Splita i Plana upravljanja podrumima Dioklecijanove palače. 

 
Ad 42. Prijedlog zaključka o prihvaćanju Financijskog izvješća KK Split s.d.d. 

za 2015. godinu s Izvješćem neovisnog revizora 
Uvodno obrazloženje dao je direktor K.K. Split š.d.d. Robert Andrijić. 

U raspravi su sudjelovali: Daša Dragnić, Tomislav Prljević, pročelnik Službe za sport 
i sportsku infrastrukturu Hrvoje Akrap i direktor K.K. Split š.d.d. Robert Andrijić. 

 Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova (22 „za“ i 2 „uzdržana“od 24) 
donesen   Zaključak o prihvaćanju Financijskog izvješća KK Split s.d.d. za 2015. 
godinu s Izvješćem neovisnog revizora. 
 

Ad 43. Prijedlog zaključka o prihvaćanju Financijskog izvješća HNK „Hajduk“ 
s.d.d. Split za 2015. godinu  s Izvješćem neovisnog revizora 

Uvodno obrazloženje dao je predsjednik HNK Hajduk š.d.d. Ivan Kos. 
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U raspravi su sudjelovali: Daša Dragnić, Zdeslav Benzon, Tomislav Alujević Grgas, 
Maja Dvornik, Srđan Gjurković, Luka Podrug, Gojko Čepo, Ljubica Vrdoljak, Goran Sučić, 
Ivica Grubišić, Duje Sučić, pročelnik Službe za sport i sportsku infrastrukturu Hrvoje Akrap, 
predsjednik  HNK Hajduk š.d.d. Ivan Kos, Milan Prgomet, voditelj financija HNK Hajduk, Ante 
Šalinović, član Nadzornog odbora HNK Hajduk, Slaven Marasović, predsjednik Nadzornog 
odbora HNK Hajduk . 

 
Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova (26 „za“ i 2 „uzdržana“od 28) 

donesen  Zaključak o prihvaćanju Financijskog izvješća HNK „Hajduk“ s.d.d. Split za 
2015. godinu  s Izvješćem neovisnog revizora. 

 
Ad 46. Prijedlog zaključka o usvajanju teksta Aneksa br. 2 Ugovora o 

osiguranju jamčevine, br.: 1487/2012, između Grada Splita i HNK „Hajduk“ s.d.d. Split 
Uvodno obrazloženje dao je pročelnik Službe za sport i sportsku infrastrukturu Hrvoje Akrap.  
U raspravi su sudjelovali: Daša Dragnić, Maja Dvornik, Zdeslav Benzon, pročelnik Službe za 
sport i sportsku infrastrukturu Hrvoje Akrap i gradonačelnik Ivo Baldasar. 

 Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova (18 „za“ i 2 „uzdržana“od 20) 
donesen  Zaključak o usvajanju teksta Aneksa br. 2 Ugovora o osiguranju jamčevine, 
br.: 1487/2012, između Grada Splita i HNK „Hajduk“ s.d.d. Split. 

 
Ad 44. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti za zaduženje Javnoj ustanovi 

„Športski objekti“ Split za sanaciju sanitarnih čvorova i svlačionica u sastavu 
sportskog objekta „Bazeni Poljud“ 
Uvodno obrazloženje dao je pročelnik Službe za sport i sportsku infrastrukturu Hrvoje Akrap.  
U raspravi su sudjelovali: Daša Dragnić,Tomislav Prljević, Ante Zoričić, Danira Matošić 
Matičević, Igor Mladinić, Srđan Guštin, ravnatelj Javne ustanove „Sportski objekt Split“ i  
pročelnik Službe za sport i sportsku infrastrukturu Hrvoje Akrap.  
Nakon zaključenja rasprave, jednoglasno je(20 „za“ od 20) donesen Zaključak o davanju 
suglasnosti za zaduženje Javnoj ustanovi „Športski objekti“ Split za sanaciju 
sanitarnih čvorova i svlačionica u sastavu sportskog objekta „Bazeni Poljud“ 
 

 
Ad 45. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti Javnoj ustanovi „Športski objekti“ 
Split za provođenje Javnog natječaja za ulaganje u svrhu uštede potrošnje električne 
energije na sportskom objektu ŠC „Gripe“ 
Uvodno obrazloženje dao je pročelnik Službe za sport i sportsku infrastrukturu Hrvoje Akrap.  
U raspravi su sudjelovali: Daša Dragnić,  Ante Zoričić, Srđan Gjurković, Gojko Čepo, Igor 
Mladinić, Srđan Guštin, ravnatelj Javne ustanove „Sportski objekt Split“ i  pročelnik Službe za 
sport i sportsku infrastrukturu Hrvoje Akrap.  
Nakon zaključenja rasprave, jednoglasno je(20 „za“ od 20) donesen Zaključak o davanju 
suglasnosti Javnoj ustanovi „Športski objekti“ Split za provođenje Javnog natječaja 
za ulaganje u svrhu uštede potrošnje električne energije na sportskom objektu ŠC 
„Gripe“ 

Ad 47.  Prijedlog rješenja o razrješenju i imenovanju predsjednika i članova 
Vijeća u kulturi za kazališnu i glazbeno-scensku djelatnost 
Uvodno obrazloženje dao je pročelnik Službe za kulturu, umjetnost i staru gradsku jezgru 
Siniša Kuko. 

U raspravi su sudjelovali: Zdeslav Benzon, Maja Dvornik, Igor Mladinić, Duje Sučić, 
Tomislav Prljević i zamjenik gradonačelnika Goran Kovačević. 

 
Zamjenik gradonačelnika Goran Kovačević je u ime predlagatelja povukao 

imenovanje Tonča Bakotina za člana  Vijeća u kulturi za kazališnu i glazbeno-scensku 
djelatnost zbog ispravka dokumentacije. 
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Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova (14 „za“, 4 „protiv“  i 4 „uzdržana“od 
19) doneseno  Rješenje o razrješenju i imenovanju predsjednika i članova Vijeća u 
kulturi za kazališnu i glazbeno-scensku djelatnost.  
 
Ad 48. Usmena informacija u svezi Strategije urbane aglomeracije Split 
Uvodno obrazloženje dala je pročelnica Službe za gospodarstvo, turizam, međunarodne i 
europske fondove Ela Žižić.  
U raspravi su sudjelovali: Daša Dragnić, Maja Dvornik, Igor Mladinić, Srđan Gjurković i 
pročelnica Službe za gospodarstvo, turizam, međunarodne i europske fondove Ela Žižić.  
 

Ad 49. Informacija u svezi Hospicija u Splitu 
Uvodno obrazloženje dala je viša savjetnica gradonačelnika za socijalnu skrb i 

zdravstvenu zaštitu Nina Miličević. 
U raspravi su sudjelovali: Maja Dvornik, Luka Podrug, Ante Zoričić, Tomislav Prljević, 
Tomislav Gojo i viša savjetnica gradonačelnika za socijalnu skrb i zdravstvenu zaštitu Nina 
Miličević. 

Nakon zaključenja rasprave, jednoglasno je(18 „za“ od 18) donesen slijedeći: 

  

Z A K LJ U Č A K  

u svezi Informacije o institucionalnim modelima palijativne skrbi i modelima 

osnivanja  ustanove za palijativnu skrb u gradu Splitu 

1. Prima se k znanju Informacija o institucionalnim modelima palijativne skrbi i 

modelima osnivanja  ustanove za palijativnu skrb u gradu Splitu. 

  

2. Traži se od Gradonačelnika i stručnih službi Gradske uprave da ispitaju 

mogućnost realizacije „Hospicija“ – ustanove za palijativnu skrb u gradu Splitu zajedno sa 

Katoličkom udrugom Lovret - za pomoć starijim i nemoćnim na lokaciji Centra za pomoć i 

njegu Matošić i Kliničkim bolničkim centrom Split. 

 

3. Traži se od Gradonačelnika i stručnih službi Gradske uprave da ispitaju 

mogućnost financiranja kreveta za palijativnu skrb djece u Kliničkom bolničkom centru Split. 

 

  

Sjednica je završila sa radom u 18,25 sati. 

 
 

PREDSJEDNIK 
     Gradskoga vijeća 

 
 

mr.sc. Boris Ćurković, dipl.iur. 
  

 


